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朝陽科技大學
094學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2003
	Course Number
	2003

	授課教師
	安哲毅
	instructor
	AN,JE YI

	中文課名
	電視劇製作(一)
	Course Name
	TV Drama Production (1)

	開課單位
	傳播藝術系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	1.電視劇製作課是一門著重電視劇拍攝技巧，及理論、實務並重的課程。(知識)2.學習電視前置作業、攝影、燈光、錄音、剪接及導演技術(技能)3.團隊合作及專業表現(態度)4.要求學生會製作一個攝影練習作品及一個團體作品。(其他)
	Objectives
	1. Learn the theory and practice of making television dramas (knowledge) 2. Learn the proper methods of pre-production, camerawork, lighting, sound recording, and directing in television drama production (skills) 3. Develop professional manner and the ability to cooperate with others (development) 4. Learn through required camerawork and teamwork projects (other)

	教材
	現代繪畫基本理論 劉其偉編 雄獅  認識電影 焦雄屏譯 遠流  明室.攝影札記 羅蘭巴特 台灣攝影(季刊)
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	平時作業 40% 期末作品 40% 課堂表現 20%
	Grading
	Weekly assignment 40%  Final Project 40%  Class participation 20%

	教師網頁
	

	教學內容
	電視劇製作課將介紹電視劇製作之各項流程及各組工作內容,並將學生分組於學期末完成一5-10分鐘之短片。


	Syllabus
	Dramatic Production (TV) is going to introduce the procedure of TV production. All the students will be grouped in 2 or 3 and each group needs to make a short TV drama at the end of the semester.　 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

